
「中大聯合人」午宴 
Luncheon for United College Alumni Working in CUHK 

「中大聯合人」午宴於 2019 年 3 月 13 日假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉行，書院邀請在中大工作的聯合書

院校友回到聯合校園參加是次聚會，約六十位校友出席。 

The College organised a luncheon for United College alumni working in CUHK on 13 March 2019 at the UC Staff 
Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. About sixty alumni working in CUHK 
attended this luncheon.  
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段崇智校長與教職員協會代表新春茶敘 
Spring Reception of Vice-Chancellor and President, Professor Rocky S Tuan 
中大校長段崇智教授於 2019 年 2 月 25 日下午與校內各教職員協會代表在漢園舉行新春茶敘。院長余濟美教授帶領書

院同仁及教職員聯誼會代表應邀出席，共賀新春。 

A Spring Reception was held at the Vice-Chancellor’s residence in the afternoon of 25 February 2019 for staff  
associations of the University. Professor Jimmy C M Yu, College Head led College staff and representatives of UC 
Staff Association to join this happy occasion to celebrate Lunar New Year with Professor Rocky S Tuan. 

大合照。 

Group photo. 

聯合教職員與段祟智校長（左七）合照。 

Group photo of Professor Rocky S Tuan, Vice-Chancellor 
and President. (7th left) 

大學主要要員向教職員拜年。 

University Officers made best wishes to staff at Lunar  
Chinese New Year. 


